
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 35. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 29. 1. 2020

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Mgr. Itdikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Olga Chocová, radní

Mgr. Ivan Kus, radní

Ing. Irena Mastná, radní

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Mgr. Olga Chocová, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

l.

2.

3.

Bod
Komentář

Zahájení

Schůzi rady města zahájil ve 14. 00 hod a jednání řídil místostarosta Ing. Mišina.
Ověřovatelkou byla stanovena Mgr. Chocová.

Připomněl termín příští schůze rady města a zasedání zastupitelstva města, které je stanoveno na
19. 2. 2020.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

Připomínky k zápisu z 34. zasedání Rady města

K zápisu z minulé schůze rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

24/35/RM/2020 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
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program schůze rady města konané dne 29. l. 2020.

Místostarosta lna. Mišina upozornil na návrh programu zasedání Zastupitelstva města Beroun,
který přítomní obdrželi na své jednací stoly před zahájením jednání. Navrhl projednat tento návrh
jako bod 20 programu schůze. Radní s úpravou programu schůze rady města souhlasili.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

hllasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Informace o plnění usneseni

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města uvedl Mař. Tomčo, že nájemné u
bytů v domě s pečovatelskou službou se upravovalo v roce 2017. Rada města se v následné diskuzi
shodla na potřebě zpracovat zásady pro stanovení nájemného.
K usnesení č. 554/31/RM/2019 výpověď smlouvy o nájmu mezi městem Beroun a
HARMOTOKLUBEM doplnil lna. Mišina informaci, že proběhlo jednání se zástupci klubu a připravuje
se návrh na změnu smlouvy.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

25/35/RM/2020 Konkursní řízení na vedoucí pracovní místa ředitelů příspěvkových
organizací ve školství zřízených městem Beroun

I. Rada města bere na vědomí

informaci o odstoupení Mgr. Antonína Leopolda k 30. 6. 2020 z vedoucího pracovního místa
ředitele Základní školy Beroun, Wagnerovo nám. 458, se sídlem: Wagnerovo nám. 458, 266
Ol Beroun, IC: 70975001.

II. Rada města rozhoduje o vyhlášení

konkursního řízení na vedoucí pracovní místo ředitele Základní školy Beroun, Wagnerovo
nám. 458, se sídlem Wagnerovo nám. 458, 266 Ol Beroun, IC: 70975001, dle předloženého
návrhu.

III. Rada města rozhoduje o vyhlášení

konkursního řízení na vedoucí pracovní místo ředitele Mateřské školy Vrchlického 63, Beroun,
se sídlem: Vrchlického 63, 266 Ol Beroun, IČ: 47514256, dle předloženého návrhu, a to
v souladu s § 166 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším
odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, z důvodu
končícího šestiletého funkčního období ředitelky mateřské školy.

IV. Rada města odvolává

ředitelku Hanu Hrabákovou z vedoucího pracovního místa ředitelky Mateřské školy
Vrchlického 63, Beroun, se sídlem: Vrchlického 63, 266 Ol Beroun, IC: 47514256 k 30. 6.
2020 dle ustanovení § 166 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním,
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů,
z důvodu vyhlášení konkursního řízení na vedoucí pracovní místo ředitele školy.

V. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit
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1. 1. zajistit zveřejnění vyhlášení konkursních řízení na vedoucí pracovní místa ředitele
Základní školy Beroun, Wagnerovo nám. 458, se sídlem Wagnerovo nám. 458, 266 Ol
Beroun, IC; 70975001 a ředitele Mateřské školy Vrchlického 63, Beroun, se sídlem:

Vrchlického 63, 266 Ol Beroun, IC: 47514256 na úřední desce MěÚ Beroun.

Termín: 28.2.2020

2. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

2. l. předložit radě města návrh na jmenování členů konkursních komisí na vedoucí
pracovní místa ředitele Základní školy Beroun, Wagnerovo nám. 458, se sídlem

Wagnerovo nám. 458, 266 Ol Beroun, IČ: 70975001 a ředitele Mateřské školy
Vrchlického 63, Beroun, se sídlem: Vrchlického 63, 266 Ol Beroun, IC: 47514256.

Termín: 31. 3. 2020

3. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

3. l. zajistit realizaci konkursních řízení v souladu s vyhláškou č. 54/2005 Sb. o

náležitostech konkursního řízení a konkursních komisích, ve znění pozdějších

předpisů.

Termín: 29. 5. 2020

Do jednání rady města se dostavila lna. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.
Úvodní slovo přednesl Mař. Tomčo, který uvedl, že předložený návrh postupného vyhlašování

konkurzů na vedoucí pracovní místa ředitelů příspěvkových organizací ve školství se mu jeví jako
zásadní z hlediska podpory dalšího rozvoje školství v Berouně. Informoval o odstoupení z

vedoucího pracovního místa ředitele Základní školy Wagnerovo náměstí, které bylo doručeno
odboru školství a volnočasových aktivit. Dále upozornil na končící šestileté funkční období ředitelky

Mateřské školy Beroun-Závodí.

Mař. Tomčo vyjádřil názor, aby město Beroun vypisovalo konkurzní řízení na místa ředitelů
základních a mateřských škol zřizovaných městem Beroun vždy po ukončení šestiletého funkčního

období. Vidí to jako motivační pro stávající ředitele i jako možnost pro nové zájemce.

Do diskuze se přihlásil Mař. Kus, který vyjádřil podporu návrhu, ale upozornil, že změny ředitelů
mohou přinést problémy a nestabilitu do škol. Připomněl, že v předchozích letech byl nedostatek

zájemců o místa ředitelů škol.
Mař. Tomčo uvedl názor, že situace na trhu práce se změnila, a změnu vidí jako pozitivní možnost.

Mař. Chlumská vyjádřila názor, že v Berouně jsou čtyři skvěle fungující školy, každá z nich je něčím
jiná a rodiče mají možnost si podle toho vybrat. Uvedla, že chápe důvody vypisování konkurzů po
šesti letech, ale vyjádřila obavy o další vývoj škol. Nový člověk musí nejdříve poznat nové pracovní
prostředí, seznámit se s chodem školy a škola bude po tuto dobu stagnovat. Upozornila, že je

nedostatek učitelů a ti většinou nemají zájem o práci ředitele. Uvedla, že město jako zřizovatel

má jiné možnosti řízení škol než konkurz.

Mař. Chocová připomněla důležitost kontinuity chodu a vývoje skoty.
Tajemník úřadu lna. Chatupecký navrhl úpravu návrhu usnesení. Připomněl, že je nutné vyhlásit
konkurz na ředitele Základní školy Wagnerovo náměstí. Rozhodnutí o postupném vyhlašování

konkurzů na ostatní školy není zatím z důvodu jejich termínu aktuální.
Mař. Kus vyjádřil názor, že by návrh měla prodiskutovat školská komise.

lna. Boldi popsala předpokládaný časový postup průběhu konkurzu.

Mař. Tomčo zdůraznil, že konkurz má dát všem ředitelům stejné podmínky a současně dát možnost
jiným zájemcům.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: l Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

26/35/RM/2020 Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením 2. základní školy a mateřské
školy, Beroun, Preislerova 1335 do Programu 2020

I. Rada města souhlasí

s podáním žádosti o dotaci z "Programu 2020 pro poskytování dotací z rozpočtu
Středočeského kraje ze Středočeského Fondu sportu a volného času" pro 2. základní školu a
mateřskou školu, Beroun, Preislerova 1335.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat ředitele 2. základní školy a mateřské skoty, Beroun, Preislerova 1335 o

vydaném souhlasu s podáním žádosti o dotaci.

Termín: 3. 2.2020

lna. Boldi předložila radě města žádost o souhlas zřizovatele se zapojením 2. základní školy do
Programu 2020. Škola podá žádost o dotaci pro poskytování dotací ze Středočeského kraje ze
Středočeského Fondu sportu a volného času. V případě získání dotace budou prostředky využity na

opravu podlahy tělocvičny školy. Spoluúčast na realizaci projektu bude hrazena z rozpo&u školy.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

27/35/RM/2020 Souhlas zřizovatele s podáním žádosti o poskytnutí dotace na akci
"Berounské hradby 2020" do programu Středočeského kraje

I. Rada města souhlasí

s tím, aby Městské kulturní centrum Beroun, Holandská 118, Beroun-Centrum, 266 Ol
Beroun, IC: 00335371 podalo žádost o poskytnutí dotace prostřednictvím veřejnoprávní

smlouvy z "Programu 2020 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze

Středočeského Fondu kultury a obnovy památek" v rámci tematického zadání "Podpora

kultur/".

II. Rada města souhlasí

s případným přijetím dotace z "Programu 2020 pro poskytování dotací z rozpočtu

Středočeského kraje ze Středočeského Fondu kultury a obnovy památek" v rámci tematického

zadání "Podpora kultury" na akci "Berounské hradby 2020".

III. Rada města ukládá

l. Zdeňkovi Veselému, řediteli MKC Beroun

1. 1. zajistit plnění ve smyslu přijatého usnesení.

Termín: 31. 8. 2020
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Mař. Tomčo předložil žádost Městského kulturního centra Beroun o udělení souhlasu zřizovatele s
podáním žádosti o poskytnutí dotace na akci "Berounské hradby 2020". Jedná se o tradiční a velmi

navštěvovaný multikulturní festival pro děti i dospělé. Jednou z podmínek pro získání dotace je
finanční spoluúčast ve výši 20% nákladů, které by byla uhrazena z rozpočtu MKC. Pro město
Beroun tedy nevyplývá žádný finanční závazek.

Mař. Kus se dotázal na změnu na pozici dramaturga v Městském kulturním centru Beroun. Mař.
Tomčo uvedl, že dle informací od ředitele MKC bude činnost dramaturga v roce 2020 zajištěna

externistou.

Předkladatel: Zdeněk Veselý

Zpracovatel: Bc. Alena Sustrová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

28/35/RM/2020 Přistoupení města Beroun ke Smlouvě o pověření k poskytování služby

obecného hospodářského zájmu číslo S-0024/SOC/2020 uzavřené mezi Středočeským

krajem a Domovem penzionem pro důchodce Beroun

I. Rada města souhlasí

s přistoupením města Beroun ke Smlouvě o pověření k poskytování služby obecného

hospodářského zájmu číslo S-0024/SOC/2020 uzavřené mezi Středočeským krajem a
Domovem penzionem pro důchodce Beroun dne 7. l. 2020 po dobu platnosti pověření, tj. na
období od l. l. 2020 do 31. 12. 2022.

II. Rada města konstatuje, že:

část příspěvku města Beroun na provoz příspěvkové organizaci DPD pro roky 2020-2022 dle

aktuálního rozpočtu města Beroun je poskytována ke krytí nezbytných nákladů, vynaložených

na zajištění dostupnosti poskytování sociální služby "Pečovatelská služba".
Tato část příspěvku zřizovatele, města Beroun, tvoří nedílnou součást jednotné vyrovnávací
platby hrazené poskytovatelem v souladu s Rozhodnutím Komise o použití či. 106 odst. 2

Smlouvy o fungování EU na státní podporu ve formě vyrovnávací platby za závazek veřejné

služby udělené určitým podnikům pověřeným poskytováním služby obecného hospodářského
zájmu (2012/21 EU, Úřední věstník L 7, 11. 1, 2012).

Do jednání rady města se dále dostavila Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí a

zdravotnictví.

Bc. Marková uvedla, že Domov penzion pro důchodce Beroun provozuje sociální službu -
pečovatelskou službu, která je na základě pověření Středočeského kraje službou obecného
hospodářského zájmu. Středočeský kraj se zavazuje poskytnout státní podporu formou vyrovnávací

platby. Středočeský kraj uzavřel s Domovem penzionem pro důchodce Beroun Smlouvu o pověření
k poskytování služby a město Beroun k této smlouvě přistupuje. V rozpočtu města na rok 2020 je s
příspěvkem pečovatelské službě počítáno.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

29/35/RM/2020 Stanoveni maximální výše odměny ředitelce Domova penzionu pro

důchodce Beroun na rok 2020

I. Rada města schvaluje
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v souladu s Postupem při odměňování ředitelů příspěvkových organizací zřizovaných městem,
kromě oblasti školství, maximální výši odměny ředitelce Domova penzionu pro důchodce
Beroun na rok 2020 dle předloženého návrhu.

II. Rada města ukládá

l. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

1. 1. zajistit informování ředitelky Domova penzionu pro důchodce Beroun o přijatém
usneseni

Termín: 7.2.2020

Bc. Marková předložila radě města návrh na stanovení maximální výše odměny ředitelce Domova
penzionu pro důchodce Beroun na rok 2020.
Mař. Tomčo ocenit práci ředitelky DPD.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Bc. Marie Marková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

10. 30/35/RM/2020 Zápis č. 1/2020 ze zasedání Komise životního prostředí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města bere na vědomi

zápis č. 1/2020 ze zasedání Komise životního prostředí, konaného dne 13. ledna 2020.

Dále se do jednání rady města dostavila RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí, která
provedla zápisem ze zasedání komise životního prostředí.
lna. Mišina upozornil na bod 2 zápisu - Problematika soužití obyvatel a zvířat ve městě. Komise

životního prostředí doporučila radě města zvážit zavedení rozdávání sáčků na psí exkrementy.
Doplnil informaci, že náklady byly vyčísleny na cca 250 až 300 tisíc Kč.

Mař. Kus připomněl, že v minulosti už toto opatření město zavedlo, ale nemělo efekt. Vyjádřil
názor, že který majitel psa nechce uklízet, nebude uklízet ani v případě, že bude mít k dispozici
sáčky.

lna. Mastná podala podnět zvážit raději hřiště pro psy. Toto řešení jí připadá efektivnější.
Na téma vize ekoduktu přes dálnici D5 a jeho návaznost na biokoridor vyjádřila lna. Mastná názor,

že město Beroun nemá kompetence se k tomuto vyjadřovat.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

11. 31/35/RM/2020 Program regenerace městské památkové zóny Beroun na období 2020

2023

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. arch. Dana Vilhelmová

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
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schválit Program regenerace městské památkové zóny Beroun na období 2020 - 2023 v radou
města upraveném zněni.

II. Rada města ukládá

Ing. arch. Daně Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje,
předložit Program regenerace MPZ Beroun na období 2020 - 2023 k projednání zastupitelstvu
města.

K projednání bodu 11 byla přizvána lna. arch. Vilhelmová, vedoucí odboru územního plánování a
regionálního rozvoje.
lna. Mišina se v souvislosti s plánovaným rozšířením dálnice D5 o jeden jízdní pruh dotázal Ing.
arch. Vilhelmové, zda je toto zapracováno do územního plánu. lna. arch. Vilhelmová uvedla, že se
změna bude projednávat s ŘSD a Středočeským krajem a následně bude zapracována do územního

plánu.

lna. arch. Vilhelmová k předloženému materiálu připomněla, že město Beroun je zapojeno do

Programu regenerace městských památkových rezervací a zón od roku 1993. Od té doby proběhlo
sedm programů regenerace. Cílem následujícího Programu na období 2020 - 2023 je realizace
dalších investičních akcí v centru města např. opravy hradebního opevnění, opravy památkových
objektů, rekonstrukce a výstavba ulic, doplnění zeleně o květinové záhony, veřejné osvětlení.
Aktivity Programu regenerace byly projednány pracovní skupinou pro Program regenerace MPZ

Beroun v listopadu 2019. Předložený návrh Programu regenerace je připraven na období čtyř let,

což vychází z pravidel Ministerstva kultury ČR.
lna. arch. Vilhelmová doplnila, že snahou pracovní skupiny bude postupně zahrnout do Programu
regenerace moderní technologie, které by pomohly řešit problémy města a zlepšovat kvalitu života

jeho obyvatel i návštěvníků.
Do diskuze se přihlásila Mař. Chocová s dotazem na podzemní kontejnery. lna. arch. Vilhelmová

uvedla, že se uvažuje o jejich zřízení.

Mař. Kus kvitoval zpracovaný materiál. Dotázal se na řešení úpravy zelené plochy Husova náměstí.
lna. arch. Vilhelmová představila návrhy na úpravu vstupů na náměstí z ulic, které na náměstí ústí,
tak, aby se zvýšilo bezpečí pro chodce.

K úpravě Mlýnského náhonu se vyjádřil lna. Mišina. Uvedl, že budou upřednostněny nutné

investice.

Mař. Kus dále připomněl potřebu úpravy Pakostova sadu a případnou možnost přístupu do sadu ze
zimní zahrady Duslovy vily při vhodných příležitostech.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová

Zpracovatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

12. 32/35/RM/2020 SMLOUVA O POSKYTOVÁNÍ TECHNICKÉ PODPORY číslo STP/19,101
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jaroslav Beran

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Smlouvy o poskytování technické podpory číslo STP/19/101 na poskytování

služby technické podpory na zakoupené programové vybavení VĚRA Radnice mezi městem

Beroun a společností VĚRA, spol. s r.o., se sídlem Luzná 2, 160 00 Praha 6 - Vokovice, IC:

625879778, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá
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l. Ing. Jaroslavu Beranovi, vedoucímu odboru hospodářské správy

1. 1. zajistit podpis smlouvy dle tohoto usnesení.

Termín: 29. 2. 2020

Do jednání rady města se dostavil lna. Beran, vedoucí odboru hospodářské správy, a pan Štěpán,
vedoucí oddělení informatiky.
Pan Štěpán připomněl, že společnost VĚRA poskytuje městu Beroun technickou podporu na
programové vybavení VĚRA Radnice na základě servisní smlouvy. Ta se každý rok aktualizuje.
Uvedl, že oproti roku 2019 se nemění rozsah smlouvy, ale cena byla navýšena.
Mař. Tomčo se dotázal na důvod navýšení ceny. Pan Štěpán informoval, že společnost uvedla jako

důvod zvýšení počtu techniků a úpravu jejich platů.

HlasováníPředkladatel: Ing. Jaroslav Beran

Zpracovatel: Zdeněk Štěpán
Typ dokumentu: Usnesení

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

13. 33/35/RM/2020 Dodatek č. 12 ke Smlouvě o dodávce tepelné energie (Klub důchodců)
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jaroslav Beran

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Dodatku č. 12 ke Smlouvě o dodávce tepelné energie č. 10/2008 mezi městem

Beroun a společností ITES spol. s r. o., se sídlem Jaroslava Šípka 486, 273 03 Stochov, IC:
47539801, pro budovy Klub důchodců a Městskou knihovnu v Berouně, v předloženém
zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jaroslavu Beranovi, vedoucímu odboru hospodářské správy

1. 1. zajištění uzavření dodatku ke smlouvě dle tohoto usnesení

Termín: 28.2.2020

lna. Beran předložil radě města návrh dodatku č. 12 ke Smlouvě o dodávce tepelné energie mezi
městem Beroun a společností ITES pro budovy Klubu důchodců a Městskou knihovnu Beroun.
Odbor hospodářské správy souhlasí s výší kalkulovaných cen pro rok 2020.

Předkladatel: Ing. Jaroslav Beran

Zpracovatel: Mirka Lundquistová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

14. 34/35/RM/2020 Dodatek č. 16 ke Smlouvě o dodávce tepelné energie (MěU Beroun)

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jaroslav Beran

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Dodatku č. 16 ke Smlouvě o dodávce tepelné energie č. 84/2004 mezi městem
Beroun a společností ITES spol. s r. o., se sídlem Jaroslava Šípka 486, 273 03 Stochov, IC:

47539801, pro objekt Městského úřadu v Berouně, Husovo nám. 68, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá
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l. Ing. Jaroslavu Beranovi, vedoucímu odboru hospodářské správy

1. 1. zajištění uzavření dodatku ke smlouvě dle tohoto usnesení.

Termín: 28. 2. 2020

lna. Beran dále předložil návrh dodatku č. 16 ke Smlouvě o dodávce tepelné energie mezi městem
Beroun a společností ITES pro objekt budovy Městského úřadu Beroun. Dodatek byl posouzen

odborem hospodářské správy a ten s výší kalkulovaných cen souhlasí.

Předkladatel: Ing. Jaroslav Beran

Zpracovatel: Mirka Lundquistová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

15. 35/35/RM/2020 Smlouva o výpůjčce - ČR - Krajské ředitelství policie Středočeského
kraje.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o výpůjčce parkoviště na pozemcích pare. č. 888/30 a pare. č. 888/39,
vše v k. ú. Beroun, mezi Českou republikou - Krajským ředitelstvím policie Středočeského
kraje, se sídlem Na Báních 1535, 156 00 Praha 5 - Zbraslav jako půjčitelem a městem Beroun
jako vypůjčitelem podle předloženého návrhu.

II. Rada města ukládá

l. místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 31. 1. 2020

K projednání bodů 15 až 18 programu se do jednání rady města dostavil lna. Dřeš, vedoucí odboru

majetku a investic.

lna. Dřeš informoval, že v souvislosti s užíváním parkoviště u budovy Policie ČR v Tyršově ulici se

zástupci policie obrátili na město s návrhem na řešení užívání parkoviště a možnost parkování

zaměstnanců Policie ČR na tomto parkovišti.
Mař. Fráňova vysvětlila, že stavba parkoviště je ve vlastnictví Krajského ředitelství policie

Středočeského kraje. Pozemek je ve vlastnictví města Beroun a částečně Krajského ředitelství

policie Středočeského kraje.

Krajské ředitelství policie Středočeského kraje navrhlo uzavřít smlouvu o výpůjčce, kterou bude

ošetřeno užívání a provozování parkoviště městem a současně bude zajištěno bezplatné užívání

části parkovacích míst pro zaměstnance Policie ČR v pracovních dnech od 6,30 do 17,30 hod.

lna. Mišina doplnil, že počet požadovaných parkovacích míst pro zaměstnance Policie ČR je 43.

Místa budou oddělena a mimo pracovní dobu budou přístupná i jiným osobám.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Daří nová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

16. 36/35/RM/2020 Pronájem částí pozemku p.č. 6820 v k. ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš
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I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města pronajmout část pozemku p.č. 6820 v k. ú. Beroun, podle
předloženého zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 31. 1.2020

lna. Dřeš informoval, že město Beroun je vlastníkem pozemku p.č. 6820 - ostatní plocha, jiná
plocha v k. ú. Beroun, v lokalitě Na Ovčíně. Pozemek sousedíš pozemkem, jehož součástí je stavba
pro rodinnou rekreaci. Město Beroun a vlastník této chaty uzavřeli na pronájem pozemku p.č. 6820
dvě smlouvy o nájmu. Jedna smlouva byla uzavřena na část pozemku za účelem rekreačního
využití a druhá smlouva na část pozemku za účelem umístění stánku rychlého občerstvení. Majitel
chatu prodal a z tohoto důvodu podal výpověď z nájemních smluv. Nájem bude ukončen k 30. 4.
2020.

Nový vlastník chaty má zájem pronajmout si část pozemku o výměře 110 m2 k rekreačním účelům.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

17. 37/35/RM/2020 Souhlas s úpravou části pozemku p.č. 167 v k.ú. Zdejcina.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s tím, aby pan M|||||||| S||||||, bytem i;||||||||||| ;||||||||| ;|||||;||||| Beroun-Zdejcina provedl na vlastní
náklady úpravu části pozemku p.č. 167 v k. ú. Zdejcina - vybourání zatravněného betonového

tarasu, snížení jeho výšky na úroveň panelové cesty a následné zatravnění této plochy.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. informovat pana M;::|:i::w:::: Si;i|;|:i!i|i, bytem |;;||i:i||i|: i||i|Í:§|; §:i; Beroun-Zdejcina o vydaném

souhlasu s úpravou části pozemku.

Termín: 31. 1. 2020

Ing. Dřeš předložil radě města žádost o souhlas s úpravou části pozemku v lokalitě Beroun-

Zdejcina, který je ve vlastnictví města Beroun. Žadatel je vlastníkem sousedícího pozemku. Jedná

se o úpravu vybetonovaného zatravněného pásu, který je vyvýšený nad úroveň příjezdové cesty.

Žadatel plánuje terénní úpravy na svém pozemku a chce snížit umístění plotu do výšky stávajících

vrat. Veškeré úpravy by provedl na své náklady a novou povrchovou úpravu by provedl dle

požadavků města.

Porada k majetku doporučila souhlasit s provedením terénních úprav s tím, že po vybourání tarasu

na úroveň cesty bude tato plocha zatravněna.

Stránka l Ozl 3



Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

18. 38/35/RM/2020 Žádost o souhlas vlastníka nemovitosti s umístěním sídla organizací
Lomikámen, z.ú. a Lomikámen, s. r.o.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s umístěním sídla organizací Lomikámen, z. u., IC: 26541831 a Lomikámen, s. r.o., na adrese:
U Kasáren 192, 266 Ol Beroun-Město.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 15.2.2020

Ing. Dřeš informoval, že nezisková organizace Lomikámen, z. u. a nově zakládaná společnosti
Lomikámen, s. r. o. požádaly o udělení souhlasu města s umístěním sídla obou organizací v budově
ve vlastnictví města v prostorách bývalých kasáren. Tyto prostory již organizace užívá na základě

smlouvy o výpůjčce a provozuje zde sociálně terapeutické dílny "Jiná káva".
Porada k majetku žádost projednala a doporučila vyhovět žádosti o souhlas s umístěním sídla.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Dagmar Mlčochova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

19. 39/35/RM/2020 Návrh na úpravu cen parkovného

I. Rada města schvaluje

s platností od 30. l. 2020 ceny parkovacích karet ve zvláštních případech na placená

parkoviště (mimo modré zóny) dle předloženého návrhu.

II. Rada města ukládá

místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: ihned

Místostarosta lna. Mišina předložil návrh na úpravu cen parkovného. Rada města schválila s

platností od 15. 2. 2018 ceny parkovacích karet ve zvláštních případech na placené parkoviště, na
základě kterého jsou Charitě Beroun poskytovány parkovací karty za zvýhodněnou cenu pro vozidla

poskytující sociální služby občanům města. Při jednáních s poskytovateli sociálních služeb v roce
2019 projevili i další poskytovatelé sociálních služeb zájem o takovéto parkovací karty. Všechny

tyto organizace jsou zapojeny do komunitního plánování sociálních služeb a město Beroun je
podporuje i formou dotací.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fráňova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

20. 40/35/RM/2020 Program zasedání Zastupitelstva města Beroun
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I. Rada města schvaluje

program zasedání Zastupitelstva města Beroun, které se bude konat dne 19. 2. 2020.

Tajemník úřadu lna. Chalupecký předložil radě města návrh programu zasedání Zastupitelstva

města Beroun. Uvedl, že jedním z bodů programu mělo být projednání řešení spolupráce se
společností AVE CZ.

Mař. Tomčo informoval o průběhu jednání se společností AVE a jejich návrhu řešení. Vzhledem k

tomu, že na návrh společnosti AVE se zpracovává právní posouzení, bude zastupitelstvu města

předložena informace o řešení problematiky smlouvy se společností AVE.
lna. Chalupecký navrhl upravit program zasedání zastupitelstva a zařadit do něj bod Řešení
problematiky smlouvy se společností AVE CZ.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

21. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé seznámil místostarosta lna. Mišina s informacemi pro zastupitele ve věci skládky

Ústíce, které zpracoval JUDr. Tenkrát. Doplnil, že mají být provedeny kontrolní vrty, ale majitel

pozemku brání v přístupu.

Mař. Kus se dotázal na nové skutečnosti týkající se plánované realizace tunelu pro vysokorychlostní

trať Praha - Beroun a zda budou projednány radou města. Mař. Tomčo uvedl, že ještě neuplynula
doba na připomínky. Poté budou informace předloženy radě města.

Mař. Kus kvitoval organizaci předávání audiovizuálních cen Trilobit 2020, vyzdvihl zviditelnění
města a dobré ohlasy veřejnosti. Mař. Chocová a Mař. Chlumská vyjádřily souhlas s kladným

hodnocením festivalu.

lna. Mastná vyjádřila nesouhlas s politizací festivalu a s předáváním "anticeny" Zlatý citrón.

Mař. Kus konstatoval, že ceny uděluje Český filmový a televizní svaz FITES. Kritérii hodnocení jsou

vedle profesní zdatnosti a umělecké jedinečnosti působení hodnotami, jakými jsou lidskost,
mravnost, kulturnost a demokracie. Vedení města Beroun se distancuje od výběru cen.

Mař. Tomčo uvedl, že vyhodnocení předávání cen Trilobit s FITES se teprve připravuje. Vyjádřil

však názor, že festival má vzrůstající úroveň.

lna. Mišina se omluvil a opustil jednání rady města v 16. 45 hodin.

Schůzi rady města dále řídil místostarosta Mař. Tomčo.

Mor. Tomčo informoval, že rozeslal obcím, z nichž dojíždějí děti do berounských škol, znění návrhu
darovací smlouvy příspěvku na děti navštěvujících berounské školy. Obce by měly projednat návrh
smlouvy ve svých zastupitelstvech a dále budou následovat další jednání. Smlouvy by měly

reflektovat na přesné poďy dětí, které budou na počátku školního roku navštěvovat berounské
školy.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

22. Závěr
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Po projednání všech bodu programu ukončil místostarosta Mař. Tomčo schůzi rady města v 17. 00
hodin.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

Mgr. Dušan Tomčo

místostarosta

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Mgr. Olga Chocová
radní
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